
    

Concept- Besluitenlijst vergadering Algemeen Bestuur SNN 4 november 2008, 19.15 uur, Provinciehuis Fryslân 
 
Aanwezig zijn de leden: 
 
AB 
PvdA   : A. Huizing 
CDA   : T.A. Dorrepaal, S. de Jong 
VVD   : A. Kerstholt, E.J. Luitjens  
CU   : Y. de Boer, T.S. Medemblik, S.J.F. van de Graaf  
GL   : J. Siersema-Venema 
D'66   :  
FNP   : J. Kramer 
PvhN   : T.J. Zanen 
PvdD   : 
 
DB 
J.A. Jorritsma, voorzitter 
M.J. van den Berg, cdk  
S.H. Galema, gedeputeerde 
H. Baas, gedeputeerde 
 
en voorts: 
O. Bijlsma, griffier 
R.A. Engelsman, directeur SNN 
C.A.B. Bock, bestuurssecretariaat 
 
Voorafgaand aan de vergadering hebben 2 presentaties plaatsgevonden: 

1. Projectbehandeling en mogelijkheden nieuwe programma’s (door H. Cock) 
2. NOA (door S.H. Galema en E. Koole) 
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FORMELE DEEL 
 
 
 Onderwerp 
 Toelichting en advies: Besluit 
1. Opening • Na twee herdenkingstoespraken wordt een moment stilte gehouden 

in verband met het overlijden van Jan Hilverts (AB-lid) en CdK Relus 
ter Beek (DB-lid).  

• Mevrouw S.J.F. van der Graaf wordt welkom geheten als nieuw AB-
lid én agendacommissielid namens de CU Groningen. Haar 
vervangster is mevrouw I. van der Sluis.  

• Afmeldingen zijn ontvangen van mevrouw L. van der Tuin (CDA Gr, 
geen vervanger), de heer J. Langenkamp (GroenLinks Dr, geen 
vervanger), mevrouw I. Groeneveld (GrienLinks Fr, geen vervanger), 
de heer O. van der Galiën (VVD Fr, geen vervanger), de heer D. 
Bultje (PvdA Gr, geen vervanger).  

 
• Kredietcrisis 

Naar aanleiding van een aantal vragen worden de volgende 
opmerkingen gemaakt. 
- Het AB wordt steeds per brief op de hoogte gehouden van 

belangrijke ontwikkelingen.  
- Ernst & Young heeft in opdracht van GS Groningen een 

onderzoek laten verrichten naar de rechtmatigheid van een drietal 
door de provincie Groningen in 2007 uitgezette deposito’s bij 
Landsbanki Islands en Kauphting Bank. Gebleken is dat de 
rechtmatigheid vaststaat. Het rapport en de begeleidende brief 
van GS Groningen wordt na afloop van de vergadering aan de 
AB-leden gemaild. Na een schorsing wordt door de PvhN 
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besloten een motie, inhoudende het laten verrichten van een 
onderzoek door de Noordelijke Rekenkamer, niet meer in te 
dienen. Afgesproken wordt het rapport van E&Y af te wachten, 
indien er dan nog vragen zijn, kunnen de Staten zelfstandig een 
opdracht verlenen aan een onderzoeksbureau. Het AB is daartoe 
niet bevoegd. 

- Momenteel vindt overleg plaats tussen een aantal lagere 
overheden en Minister Bos om te bekijken of gezamenlijk actie 
kan worden ondernomen tegen de IJslandse banken.  

- In het Treasury Overleg zitten financieel deskundigen van de drie 
provincies en de concerncontroller van het SNN. Deze groep 
komt elk kwartaal bijeen en informeert het DB elk halfjaar.  

- Sinds 1 januari 2008 zijn er geen deposito’s bij buitenlandse 
banken meer uitgezet. De gemeenten die tijdig geld bij de 
betreffende banken hebben weggehaald, hadden geluk dat hun 
deposito’s op dat moment vrijvielen. Dit geluk had de provincie 
Groningen niet. Er was geen sprake van een ‘slimme 
gemeenteambtenaar’, zoals de media aangaven.  

- Alle gelden zijn in Euro’s uitgezet; we lopen geen valutarisico’s.  
- In een persbericht van PvdA Fryslân wordt aangegeven dat de 

IJslandse banken niet vermeld staan in bijlage 3 van het 
TreasuryStatuut. Aangegeven wordt dat die ‘longlist’ aangeeft 
met welke partijen wij transacties mogen afsluiten. Via 
geldmakelaar Wallich&Matthes zijn de deposito’s afgesloten. 
W&M staat op de lijst en heeft de bankbrief ondertekend. Voor 
het uitzetten van de middelen zijn de Wet Fido en het 
TreasuryStatuut bepalend. De uitgezette gelden voldeden aan 
alle vereiste ratings.  

- Aangeven wordt dat de leden van de rekeningcommissie niet 
worden afgerekend op de ontstane situatie. Het AB en de Staten 
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stellen het Treasury Statuut van het SNN vast. De 
rekeningcommissie heeft o.a. tot taak het AB te adviseren over 
de jaarrekening. Het Treasurybeleid behoort niet tot haar 
specifieke taken. In de discussie over de rol van Statenleden in 
het AB kan de taak van de rekeningcommissie nog wel een keer 
tegen het licht gehouden worden. De rekeningcommissie zou 
eventueel wel nog in gesprek kunnen treden met de accountants.  

- Dankzij het beleid van de provincie Groningen zullen wij dit jaar 
circa 7 miljoen euro aan rente ontvangen. Hiermee kan het 
‘verlies’ van circa 9 miljoen grotendeels worden opgevangen.  

- Het Treasurybeleid zal onder de loep worden genomen. 
 

• Mediaberichten IPR-subsidies 
Het AB is hierover per brief op 22 september jl. geïnformeerd, er zijn 
geen vragen over. 
 

• Gevolgen ‘uittreden’ PvdA Fryslân uit AB-SNN: de Friese PvdA-
fractie heeft besloten de ontstane vacature niet in te vullen. De 
voorzitter van de fractie heeft dit mondeling aan de CdK 
meegedeeld. FNP heeft vragen gesteld over de consequenties voor 
de verschillende stemverhoudingen, m.n. in Friesland. De 
Commissaris zal z.s.m. de vragen van de FNP beantwoorden, een 
afschrift wordt aan het AB en de Staten verzonden.  

 
 

 
2. Gelegenheid tot spreken door niet-leden van dit bestuur, die zich daartoe bij het bestuurssecretariaat hebben gemeld.  

  Er hebben zich geen sprekers aangemeld.  
 
3. Rondvraag 
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 Hiervoor dient u zich van tevoren te melden bij de 
voorzitter.  
De volgende punten zijn aangedragen voor de 
rondvraag:  
 

1. N.a.v. het artikel dat de heer Haerkens in het 
septembernummer van het blad van VNO-NCW 
Noord (Noordnieuws) heeft geplaatst, wordt 
gevraagd of het DB ervan op de hoogte is, wat 
het ervan vindt en wat het met de aanbevelingen 
wil doen. 

 
2. Het CDA zal een motie indienen over de 

voorgenomen vestiging van het kantoor van de 
Noordelijke Inspectiedienst (V&W Autoriteit) in 
Zwolle in plaats van in een van de drie noordelijke 
provincies. Het DB wordt verzocht alle mogelijke 
stappen te ondernemen om een redelijk aantal 
regiokantoren daadwerkelijk in de drie noordelijke 
provincies gevestigd te krijgen.  

 
 
 
 
 
1. Aangegeven wordt dat het DB afstand van de kritiek van de heer 

Haerkens neemt. De meeste aanbevelingen zijn ook al in het 
programma opgenomen. De BC SOM wijdt de vergadering van 
21/11 geheel aan het RSP.  

 
 
 
2. Op grond van het Langmanakkoord hebben wij recht op een 

evenredige spreiding van rijksdiensten ter voorkoming van een 
nadelige positie van de regio ten opzichte van de Randstad. 
Gedeputeerden Gerritsen en Bats houden zich actief bezig met een 
lobby voor de spreiding van rijksdiensten. In de BC EZ zijn in dat 
kader concrete afspraken gemaakt met gemeenten die op hoog 
niveau contacten zullen onderhouden met rijkskantoren. Het DB is 
op de hoogte van het voornemen en heeft al actie ondernomen 
richting de AID. De Tweede Kamer accepteert het voornemen niet 
en heeft om nadere uitleg gevraagd. Het DB zal nogmaals via de 
Tweede-Kamerfracties een lobby hierop zetten. De motie wordt 
integraal door het DB overgenomen.  

 
 
4. Omnibus Decentraal Regeling 
 Woordvoerder: voorzitter  
 De bijgevoegde Omnibus Decentraal Regeling Noord-Nederland biedt 

een juridisch kader voor het verstrekken van EFRO-subsidies die 
staatssteun bevatten voor projecten die zien op onderzoek, 
ontwikkeling en innovatie.  
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Door deze regeling vast te stellen en in een beschikking te verwijzen 
naar deze regeling is er bij projecten die voldoen aan deze regeling 
sprake van geoorloofde staatssteun. 
 
Het AB wordt verzocht aan Provinciale Staten van Groningen, Fryslân 
en Drenthe advies uit te brengen over de concepttekst van de 
Omnibus Decentraal Regeling en vervolgens de stukken ter 
vaststelling door te geleiden naar de vergaderingen van Provinciale 
Staten van 10 (Groningen) en 17 (Drenthe en Fryslân) december a.s. 
 
Advies:  
1.   Advies uitbrengen over de (concept)tekst van de Omnibus 

Decentraal Regeling aan Provinciale Staten van 
Groningen, Fryslân en Drenthe;  

 
 
2. De stukken ter vaststelling doorgeleiden naar Provinciale 

Staten van Groningen van 10 december en Drenthe en 
Fryslân van 17 december a.s. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De Omnibus Decentraal Regeling vormt een raamwerk waar 
regelingen of individuele maatregelen van provincies aan 
moeten voldoen. De regeling werkt terug tot 1 mei 2008, dit 
heeft geen nadelige gevolgen, maar levert juist voordelen op 
voor ondernemers.  
 
Het AB stemt in met doorgeleiding naar de noordelijke Staten.  

 
5. Wijzigingsbesluit NIOF 2008 
 Woordvoerder: voorzitter 
 De NIOF 2008 voorziet nu niet in de mogelijkheid om voorschotten te 

verstrekken. De wijziging die met dit wijzigingsbesluit wordt 
voorgesteld geeft de mogelijkheid om wel voorschotten te verstrekken. 
In verband met de N+2-norm is het vanuit programmabeheer wenselijk 
dat er wel voorschotten kunnen worden verstrekt, omdat de 
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projectontwikkeling binnen Koers Noord/OP EFRO langzaam op gang 
komt. Voor de N+2-norm tellen alleen de daadwerkelijk bestede 
bedragen, waaronder uitbetaalde voorschotten, mee. Daarnaast is het 
klantvriendelijker om subsidieaanvragers de mogelijkheid tot het 
aanvragen van een voorschot te bieden. Jaarlijks kan door middel van 
het uitvoeringsbesluit worden bepaald of voor dat betreffende jaar 
voorschotten zullen worden verstrekt aan subsidieaanvragers en 
onder welke voorwaarden voorschotten worden verstrekt. 
 
De wijziging is als volgt: 
In artikel 14 wordt de zin “Er worden op de subsidie geen voorschotten 
verstrekt.” Gewijzigd in: “Jaarlijks wordt de mogelijkheid tot het 
verstrekken van een voorschot vastgesteld en bekendgemaakt.” 
 
Het AB wordt verzocht aan Provinciale Staten van Groningen, Fryslân 
en Drenthe advies uit te brengen over het conceptwijzigingsbesluit 
NIOF en vervolgens de stukken ter vaststelling door te geleiden naar 
de vergaderingen van Provinciale Staten van 10 (Groningen) en 17 
(Drenthe en Fryslân) december a.s. 
 
Advies:  
1. Advies uitbrengen over het concept-wijzigingsbesluit 

NIOF 2008 aan Provinciale Staten van Groningen, Fryslân 
en Drenthe; 

 
2. De stukken ter vaststelling doorgeleiden naar Provinciale 

Staten van Groningen van 10 december en Drenthe en 
Fryslân van 17 december a.s.  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De NIOF-regeling is de enige regeling waarin geen 
voorschotfaciliteit was opgenomen. Dat wordt nu gerepareerd. 
De IPR en de programma’s kennen wel een mogelijkheid om 
voorschotten aan te vragen.  
 
Het AB stemt in met doorgeleiding naar de drie noordelijke 
Staten. 
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6. Rapportage Kompas 1e helft 2008 
 Woordvoerder: voorzitter 
 Hierbij treft u een rapportage aan over de voortgang van het 

Kompasprogramma per 30 juni 2008. 
 
Op verleningsbasis is het Kompas bijna geheel afgerond. In het eerste 
half jaar van 2008 zijn er nog maar negen projecten in het programma 
opgenomen, bijna allemaal Leader+ en UILNN-projecten. 
Voor het EFRO-programma hebben eindbegunstigden tot 31 
december van dit jaar de tijd om hun project te realiseren en alle 
daarmee samenhangende kosten te betalen. Hoewel veel projecten 
met vertragingen te kampen hebben, wordt vooralsnog niet verwacht 
dat substantiële aantallen projecten deze einddatum niet zullen halen. 
 
Bij de meeste programma’s ontwikkelt de vrijval zich in de lijn der 
verwachtingen.  
Bij het EFRO Doelstelling 2 programma is de vrijval onlangs in relatief 
beperkte mate opgelopen. Door de werkgroep Programmabeheer is 
inmiddels een actie in gang gezet om deze vrijval, geschat op € 3 mln, 
alsnog in te zetten. 
Ten aanzien van de subsidieregelingen is er sprake van een 
wisselend beeld. 
Bij de IPR-Vestiging wordt een budgettekort verwacht. Er wordt echter 
naar gestreefd dit tekort grotendeels te financieren uit 
bovengenoemde extra vrijval over het EFRO-programma. In het 
uiterste geval zal het (resterende) tekort ten laste dienen te worden 
gebracht van de SNN-reserves. 
Bij de KITS zal de beschikbare budgetruimte wellicht net niet 
toereikend zijn om de laatste aanvragen te honoreren. 
De LPR-regeling ontwikkelt zich de laatste maanden in 
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tegenovergestelde richting. Steeds meer projecten worden 
ingetrokken of op nul vastgesteld. Er wordt onderzocht of er (nog) 
mogelijkheden zijn deze extra vrijval, geschat op € 2-3 mln, elders in 
te zetten. 
De overige regelingen (IPR-uitbreiding, NIOF, HRM) ontwikkelen zich 
zoals verwacht.        
 
Advies: Voor kennisgeving aannemen. 
 

 
 
 
 
 
 
Conform voorstel wordt besloten.  

 
7.  Gezamenlijke Statenbijeenkomst 2009 
 Woordvoerder: voorzitter 
 Vanuit Provinciale Staten van de drie noordelijke provincies is de wens 

uitgesproken in de volgende gezamenlijke statenbijeenkomst te 
spreken over de internationale positie van Noord-Nederland. Een 
werkgroep waarin deskundigen uit de provinciehuizen en de NOM en 
KvK zitten (zgn. taskforce internationalisering) zal een discussienotitie 
voorbereiden.  
  
De gezamenlijke statenbijeenkomst 2009 zal plaatsvinden op 
woensdag 28 januari 2009 (ochtend en middag) in Leeuwarden.  
 
Bijgevoegd een globaal overzicht van de onderwerpen die aan de orde 
zullen komen. Het programma zal worden afgestemd met de griffiers 
van de drie noordelijke provincies.  
 
Advies:           Bespreken 
 

De bijeenkomst zal een boeiend, informatief en interactief  
karakter hebben, waarin de Statenleden geprikkeld worden tot 
nadere actie, in provinciaal verband dan wel SNN-verband.  
 
De wens wordt uitgesproken dat iedereen aanwezig zal zijn, 
zodat we met elkaar kunnen focussen op wat we internationaal 
willen en hoe we daarin samen kunnen optrekken.  

 
8 Algemeen Bestuur 
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8A. Besluitenlijst vergadering AB-SNN 20 mei 2008 + toezeggingenlijst 
 Woordvoerder: voorzitter 
 Hierbij treft u de conceptbesluitenlijst van de AB-vergadering van 20 

mei 2008 aan.  
 
Bijlagen bij de besluitenlijst zijn een overzicht van de mailwisseling 
m.b.t. routing begroting en een motie van D66 en PvhN Groningen 
over structuur SNN die uitgereikt is in de AB-vergadering van 20 mei jl. 
 
Advies:  De besluitenlijst vaststellen 
 

 
 
 
 
 
 
 
Conform voorstel wordt besloten.  

8B. Toezeggingenlijst 2008 
 Woordvoerder: voorzitter 
 Hierbij treft u de toezeggingenlijst aan die naar aanleiding van de 

vergadering van 20 mei 2008 is bijgewerkt.  
 
In bijgevoegde notitie wordt ingegaan op de opvolgingsproblematiek in 
het MKB.  
 
Advies:  De besproken toezegging van de lijst afvoeren 
 

 
 
 
 
 
 
Conform voorstel wordt besloten.  

8C. Besluitenlijst vergadering AB-SNN 29 september 2008 + toezeggingenlijst 
 Woordvoerder: voorzitter 
 In verband met het overlijden van CdK Ter Beek is deze vergadering 

niet doorgegaan. Het agendapunt vervalt derhalve.  
 

 

8D. Vergaderrooster 2009 
 Woordvoerder: voorzitter 
 Bijgevoegd is het vergaderschema SNN 2009, voor zover betrekking 

hebbend op het Algemeen Bestuur.  
In het rooster is rekening gehouden met de wens stukken circa 
6 weken voorafgaand aan de AB-vergadering te ontvangen. 
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In dit schema zijn naast de AB-vergaderingen ook de vergaderingen 
van de Agendacommissie AB en de Rekeningcommissie AB 
opgenomen.  
 
Bij het bepalen van de vergaderdata is onder andere 
rekeninggehouden met de wens van de AB-leden de vergaderstukken 
circa 6 weken voor de vergadering te ontvangen. Voorlopig zijn drie 
vergaderingen ingepland. Indien zich tussentijds belangrijke 
ontwikkelingen voordoen, kan worden besloten tot een extra 
vergadering of wordt het Algemeen Bestuur op een andere wijze 
geïnformeerd.  
 
 
 
 
Advies:   het vergaderschema SNN 2009 vaststellen 

De data zijn verder afgestemd op vereiste behandeling van 
sommige stukken in PS (tijdige aanlevering).  
 
In januari 2009 zal een extra vergadering worden gepland die 
geheel gewijd wordt aan de discussie over de rol van 
statenleden in het AB. Met de agendacommissie is 
afgesproken dat t.b.v. deze vergadering geen gehoor hoeft te 
worden gegeven aan bovenvermelde wens. Dit is praktisch 
onmogelijk. Het DB behandelt een notitie op 2/12, na afloop 
van die vergadering vindt een bijeenkomst met de 
Agendacommissie plaats.  
 
Aangegeven wordt dat het wenselijk is dat de Friese PvdA-
leden en de SP-fracties ook aanwezig zijn bij de extra 
vergadering in januari.  
 
Het vergaderschema wordt met inachtneming van het 
bovenstaande vastgesteld.  
 

 
9. Mededelingen en ingekomen stukken 
9A. Besluitenlijsten Bestuurscommissies en portefeuillehoudersoverleggen 
 Woordvoerder: voorzitter 
 Hierbij treft u aan: 

 
o De besluitenlijsten van de bestuurscommissie SOM d.d. 11 

april 2008; 
o De besluitenlijsten van de bestuurscommissie EZ d.d. 11 april, 

23 mei en 20 juni 2008;  
o De besluitenlijst van de het portefeuillehoudersoverleg 

Landelijk Gebied d.d. 22 februari 2008;  

Gevraagd wordt of deze verslagen eerder kunnen worden 
toegezonden aan het AB. Aangegeven wordt dat het AB alleen 
de vastgestelde verslagen ontvangt. Door het overlijden van 
de heer Ter Beek is een aantal vergaderingen van 
Bestuurscommissies en Poho’s komen te vervallen, waardoor 
een aantal verslagen niet vastgesteld is.  
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o De besluitenlijst van de het portefeuillehoudersoverleg NOA 
d.d. 4 april 2008; 

o De besluitenlijst van de het portefeuillehoudersoverleg Europa 
d.d. 4 april 2008;  

o De besluitenlijst van de het portefeuillehoudersoverleg Energie 
& Klimaat d.d. 22 april 2008.  

 
 
Advies:  De besluitenlijsten voor kennisgeving aannemen 
 

De verslagen van de Programmacommissie/het Comité van 
Toezicht zijn vertrouwelijk. De PC adviseert aan de 
Bestuurscommissie over projecten. De uitkomsten (adviezen) 
van deze bespreking in de PC zijn verdisconteerd in de 
verslagen van de Bestuurscommissie EZ.  
 
 
Conform voorstel wordt besloten.  

9B. Stand van zaken IT-Atelier 
 Woordvoerder: Galema 
 Afgesproken is dat uw AB-vergadering op de hoogte wordt gehouden 

van relevante ontwikkelingen m.b.t. het project IT-Atelier.  
 
Gedeputeerde Galema zal mondeling de stand van zaken weergeven. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Advies:  Kennisnemen van de stand van zaken 

De belastingdienst heeft ingestemd met de voorgestelde 
verrekening van de belastingen. Het betreffende bedrag is 
inmiddels gebruikt om de schuldeisers te betalen conform de 
met hen overeengekomen schikking. Er zijn op dit ogenblik 
nog problemen met één schuldeiser die nu niet meer akkoord 
lijkt te gaan met de eerder getroffen schikking. Nadat dit 
probleem is opgelost kan de financiële eindstand van het 
project worden opgemaakt.  
 
Het SNN heeft aan het bestuur van de stichting IT-atelier 
aangegeven voor het einde van dit jaar het 
vaststellingsverzoek voor de subsidie te willen ontvangen en 
het bestuur heeft toegezegd hieraan te zullen voldoen. 
Onmiddellijk na ontvangst van het vaststellingsverzoek zal het 
SNN aan accountant PriceWaterhouseCoopers de opdracht 
verstrekken om het verificatieonderzoek af te ronden. 
Verwacht wordt dat dit onderzoek medio februari is afgerond.  
 
Het bovenstaande gehoord hebbende, wordt conform 
besloten. 
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9C. Ingekomen stukken 
 Woordvoerder: voorzitter 
  

9C. INGEKOMEN  
 datum brief afzender en onderwerp advies 
9C.01 26-06-2008 Brief DB over 

Afsprakenlijst Bestuurlijk 
Overleg MIRT mei 2008. 
 

a.v.k.  

9C.02 23-07-2008 
 

Brief van directeur SNN 
m.b.t. stand van zaken 
stichting Eurochamp te 
Assen.  

a.v.k. 

9C.03 08-09-2008 Brief van DB over BBV-
voorschriften. 

a.v.k., 
toezegging 
AB 
vergadering 
20 mei jl. 

 
Advies:  Voor kennisgeving aannemen 
 

Het AB is conform afspraak eveneens op de hoogte gehouden 
van de stand van zaken rond het Nationaal Actieplan. Het 
vertrouwelijke Nederlandstalige rapport van voorlopige 
bevindingen van de EC is inmiddels ontvangen. Het Ministerie 
van EZ moet medio november reageren namens de lidstaat. 
Duidelijk is dat de EC niet in zal stemmen met het rapport van 
EZ dat begin april is ingediend bij de EC. Over een aantal 
punten wordt waarschijnlijk onderhandeld, onduidelijk is 
vooralsnog waar het op uit zal draaien. Het AB zal op de 
hoogte worden gehouden.  
 
 
 
 
 
 
 
Met inachtneming van het bovenstaande wordt conform 
besloten.  
 

 
10.  Regeling HRM+2009 
 Woordvoerder: voorzitter 
 Tijdens de bestuurscommissie Economische Zaken van 30 november 

2007 is besloten tot het uitwerken van een nieuwe Human Resource 
Managementregeling en een Talentregeling. Voor u ligt het resultaat: 
de Human Resource Management Plus 2009 (HRM+2009) met de 
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toelichting waarin beide onderwerpen in één regeling zijn uitgewerkt. 
De regeling heeft een looptijd van drie jaar en zal per 1 januari 2009 in 
werking treden. 
 
Met de krapte op de arbeidsmarkt is het van belang dat het noorden 
aantrekkelijke werkgevers heeft mede op grond van hun 
personeelsbeleid. Dat levert een bijdrage aan de slagkracht en de 
concurrentiepositie van het noordelijke MKB.  
 
De regeling voorziet in het opstellen en implementeren van een 
personeelsbeleidsplan, de mogelijkheid tot het opstellen van 
functieprofielen en het verwerven van erkenningscertificaten op 
personeelsgebied. Verder beoogt de regeling de werking van de 
interne en externe arbeidsmarkt te verbeteren door de inzetbaarheid 
van werknemers in het arbeidsproces te verhogen. De bereidheid, 
belangstelling en de geschiktheid van werknemers wordt in kaart 
gebracht en gerelateerd aan de doelen op ondernemingsniveau. 
Werknemers worden daarmee gestimuleerd om via (pro) actief gedrag 
bij te dragen aan innovatie en veranderingen. 
 
Het AB wordt verzocht aan Provinciale Staten van Groningen, Fryslân 
en Drenthe advies uit te brengen over de concepttekst HRM+2009 en 
vervolgens de stukken ter vaststelling door te geleiden naar de 
vergaderingen van Provinciale Staten van 10 (Groningen) en 17 
(Drenthe en Fryslân) december a.s.  
 
NB: In de aanbiedingsbrief aan het AB wordt gesproken over 
behandeling in de PS-vergaderingen in november, dit was nog 
afgestemd op behandeling in het AB op 29 september jl. 
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Advies:  
1. Advies uitbrengen over de concepttekst HRM+2009 aan 

Provinciale Staten van Groningen, Fryslân en Drenthe;  
2. De stukken ter vaststelling doorgeleiden naar Provinciale 

Staten van Groningen van 10 december en Drenthe en 
Fryslân van 17 december a.s. 

 

 
Van Friese zijde worden opmerkingen geplaatst bij de 
procedure, bij de inhoud en het doel van de regeling en bij de 
evaluatie van de oude HRM-regeling. Na een korte schorsing 
wordt afgesproken dat er z.s.m. een overleg wordt gepland 
tussen de betreffende Friese Statenleden, gedeputeerde 
Galema en een aantal medewerkers van de UO-SNN. Indien 
dit overleg een positief resultaat heeft, kan de HRM – na 
raadpleging van het AB per mail – alsnog naar de Staten van 
december ter vaststelling worden doorgeleid.  

 
11.  Sluiting 
 
  


